

防腐 防水 防渗 堵漏 防腐防水效果可达 25 年以上

公司网站: <https://imtcoatings.ca/>

本公司承接各类防腐防水工程, 采用军工央企中核集团的防腐防水产品。产品技术性能国际领先。专业严谨的施工管理。适用领域包括

1 **民用住宅的防腐防水**, 如屋顶, 地下室, 内外墙, 房屋木框架整体喷涂防腐, 车库前水泥地面 **drive way** 冬天盐化雪的腐蚀防腐。各种公寓楼的屋顶, 水泥路面, 地下室等防腐防水。

2 **商业建筑**内外墙, 屋顶, 地下车库的防水防腐, 水泥路面冬天化雪的盐腐蚀防腐。

3 **水景工程的防水**。

4 **市政设施的防腐防水**, 如水泥人行路, 广场的盐腐蚀。高速公路, 城市铁路, 桥梁, 污水处理池, 垃圾处理池等的防腐。

5 **工业领域的防腐**, 如钢结构, 厂房, 地坪, 水池, 内外管道, 罐体, 设备等。电力, 油气行业, 水利, 航空, 军工设施等。

电话: 中英文 7788700598 7806600861

电子邮箱: yichuan.r@imtcoatings.ca





Immortal Anti-corrosion and Waterproof Ltd

The company undertakes various types of anti-corrosion and waterproof projects, and adopts world-class anti-corrosion and waterproof products. Professional and rigorous construction management. Applicable areas include

- 1 Anti-corrosion and waterproofing of civil houses, such as roof, basement, inner and outer walls, overall spraying of wooden frame of houses, and anti-corrosion of salted snow in winter on the cement floor in front of the garage. Various apartment building roofs, cement pavement, basement anti-corrosion and waterproofing.
2. Waterproof and anti-corrosion of internal and external walls, roofs, and underground garages of commercial buildings, and salt corrosion of cement pavement in winter from salted snow.
- 3 Waterproofing of water features.
- 4 Anti-corrosion and waterproofing of municipal facilities, such as cement sidewalks, salt corrosion of squares. Anti-corrosion of highways, urban railways, bridges, sewage treatment pools, garbage treatment pools, etc.
- 5 Anti-corrosion in industrial fields, such as steel structures, workshops, floors, pools, internal and external pipes, tanks, equipment, etc. Electric power, oil and gas industry, water conservancy, aviation, military facilities, etc.

Tel: 7788700598 7806600861

E-mail: yichuan.r@imtcoatings.ca